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Myśl chrześcijańska  

Ks. bp Władysław Blin 
   Jezus zamieszkał wśród nas. Każdego obdarza swoją miłością, wskazuje drogę i odnawia
nadzieję. Maleńki Jezus chce nas prowadzić przez całe życie. Dlatego noc Bożego Narodzenia
rozjaśnia sens ludzkiego losu. Boże Narodzenie daje nam też początek nowego życia. 
       
    Ks. abp Mieczysław Mokrzycki
    Świat stanie się lepszy, jeżeli otworzymy drzwi na oścież, gdy Jezus zapuka do stajenki
naszego serca, stając przed nami jako nasz bliźni.       
    Z blogu pewnej osoby: 
   Wiara w Boga pomaga w pokonywaniu trudności życiowych, dodaje nam skrzydeł. Wierząc w
Boga, nabieramy ochoty na życie, kiedy się poddajemy. Mając problem, wierzymy, że Bóg nam
pomoże uporać się z naszym problemem. Dlatego żyje się nam łatwiej. Wiara dodaje nam
sensu życia. Modlimy się do Boga o pomoc, o siłę i o lepsze życie. Gdy rozmawiamy z Bogiem,
czujemy się lepiej, bo On zawsze nas wysłucha. 
    Moim zdaniem bez wiary nie byłoby życia. Każdy człowiek nie widziałby sensu na dalsze
życie.
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